
Styrelsemöte Hultsfredbygdens ridklubb 2015-05-14 

 

§1 Närvarande vid mötet var Lisa Schouenke, Cecilia Myren, Johan Friberg, Maria Eklöv, Kristina 

Waxegård och Annie Svensson. 

§2 Ordförande hälsade alla välkomna. Lisa Schouenke valdes till att föra protokoll och Maria Eklöv 

valdes till justeringsman. 

§3 Dagordningen gicks igenom 

§4 Sponsring, Lisa Schouenke, har varit i kontakt med olika reklambyråer. Hoppas på att kunna knyta 

kontrakt med Dekaltrim i Österbymo som Maria Eklöv tidigare varit i kontakt med. Detta för att 

kunna säkerställa reklamskyltar till ett fördelaktigt pris till våra sponsorpaket. 

Annie Svensson har kollat olika företag ang sponsorhinder. Valet föll på Ydre-grinden 

Vi enades om några olika paketlösningar på sponsoravtal som Maria Eklöv kommer lämna vidare till 

de som ställde sig till förfogande i sponsorgruppen. 

Kristina har bytt ut de gamla lotterna mot de nya som går på reklamen. Kommer vara nere på 

Hultsfreddagen den 15/5 och sälja. Förslag ligger att vi vid terminstart dela ut lotter till alla ridande i 

samband med att terminsavgiftsfakturor delas ut. Ska diskuteras vidare 

Kontakt kommer tas med de som har skyltar uppsatta i ridhuset. De som ej är intresserade att betala 

för sina skyltar, kommer plockas ned av Johan Friberg. 

 §5 Hästförsäljning, det beslutades att Naiomi ska besiktigas snarast för att säkerställa om försäljning 

till Maria Wrethammar är möjlig eller ej. I samråd med Maria O, beslutades att Humle snarast ska 

läggas ut på försäljning då han inte passar verksamheten. Uppföljning på nästa möte. Fler avtal där 

hästar får gå kvar i verksamhet önskas, ev finns intresse på Ninja. 

§6 Styrelsen beslutade att försöka få betalning av checkkrediten uppskjuten, gärna uppdelad på två 

tillfällen. Cecilia Myren valdes till att ta kontakt med banken och diskutera olika möjligheter innan 

nästa möte. 

§7 Maria Eklöv fortsätter kontakten med kommunen, nytt möte nästa vecka. Underlag ska tas fram 

till detta möte. Lisa Schouenke hjälper till att ta fram en kalkyl. 

§8 Lisa Schouenke har pratat/mailat Michael Thunberg ang. gödseln. För tillfället finns inga pengar till 

tömma plattan och vi har bett att få återkomma när vi har besked från kommunen. 

§10 Mötet avslutades 

 

 

---------------------------------------------                                                            --------------------------------------------- 



Ordförande                    Justeringsman 

 


